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Mötesprotokoll från Landsbygdsrådets möte  
2024-02-05, kl. 17.00 – 20.00  
 
Mötet hölls på Erik Olssons Mekaniska i Tollarp.     

Deltagare: Rickard Axelsson, Martin Hallingström Skoglund, Bodil Fredriksson, 

Lars Nilsson, Jan Nordström, Mikael Ulvholt, Pernilla Nordholm, Karl-Johan Thim, 

Kerstin Hallenborg, Ann Djerf Svensson, Karna Palmquist och Jonas Elnefur och 

Fredrik Lager  

 

Inbjuden: Anders Johansson, säkerhetschef, Kristianstads kommun.  

 

Återbud: Dan Löfgren 

 

Mötet inleddes med att VD Thomas Ohlsson gav oss en guidad rundtur där han 

berättade om företages verksamhet 

 

Erik Ohlssons Mekaniska med anor från sent 1800-tal och företaget har drivits i 

tre generationer och är därmed Tollarps äldsta företag. Idag har företaget 25 an-

ställda. De specialiserar sig på legotillverkning och har en inriktning mot den 

tyngre verkstadsindustrin.  

Här kan du läsa mer om företaget.  Startsida — Erik Olssons Mekaniska  

(eomek.se) 

 

http://eomek.se/
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1) Richard Axelsson, ordförande för landsbygdsrådet hälsade välkommen och för-

klarar mötet öppnat.  

 
2) Lars Nilsson valdes som justerare.  

 
3)  Dagordningen: Två tilläggspunkter lades till Information om Sjöriket Skåne och 

hantering vid medborgarförslag. Därefter fastställdes och godkändes dagordningen.  

 

4)  Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

 

5)  Anders Johansson, säkerhetschef i Kristianstads kommun informerade om kom-

munens och enheten skydd och säkerhets uppdrag. Anders informerade om hur man 

både som privatperson och hur byar/orter kan förbereda sig om krisen slår till.  

Anders informerade om kommunens skyddsrum och trygghetspunkter och dess 

syfte. I dagsläget finns det lite över 20 trygghetspunkter och ett 10-tal till är plane-

rade.  

 

När finns mer att läsa om kommunens arbete med säkerhet och krishantering  

Säkerhet och krishantering | Kristianstads kommun 

 

6) Den strategiska potten. Vi beslutade att avsätta medel från den strategiska pot-

ten till en studiedag med fokus på att besöka goda exempel på lokal utveckling. 

På denna dag skulle även ett fokus kunna var a landsbygdsrådets roll vad det 

gäller strategiska frågor. Fredrik, Kerstin och Pernilla får i uppdrag att titta på ett 

upplägg.  

 

7) Dialogmöten 2024. Fredrik informerade om att det kommer genomföras 8 di-

alogmöten under våren.  

https://www.kristianstad.se/omsorgochhjalp/akuthjalpkrishantering/sakerhetochkrishantering.1065.html
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Dialogmöten 2024, tiden är alltid 17.30-19.30 

Datum Plats Orterna 

12 mars Medborgarhuset, Tollarp Tollarp, Linderöd, Äsphult, Träne, Rickarum, Djurröd,  

Venestad och Ovesholm med omnejd. 

19 mars Österslövs bygdegård Österslöv, Fjälkestad, Balsby och Ekestad med omnejd. 

2 april Bäckaskogs slott Fjälkinge, Kiaby, Ivö, Barum, Bäckaskog, Vanneberga, Nymö,  

Trolle Ljungby, Tosteberga och Landön med omnejd. 

9 april Folkets hus, Arkelstorp Arkelstorp, Oppmanna, Mjönäs, Skärsnäs och Vånga med omnejd. 

18 april Lyngby gård Everöd, Gärds Köpinge, Östra Sönnarslöv och Gringelstad  

med omnejd. 

2 maj Önnestads folkhögskola Önnestad, Skepparslöv, Norra Strö, Ullstorp, Färlöv, Vinnö,  

Bjärlöv och Torsebro med omnejd. 

14 maj Sånnahallen, Åhus Åhus, Horna, Yngsjö, Rinkaby, Ripa och Härnestad med omnejd. 

23 maj Pulsbyn, Degeberga Degeberga, Hörröd, Huaröd, Vittskövle, Olseröd och Maglehem  

med omnejd. 

 
 

7) Landsbygdsfonden 2024. Vi beslutade att öppna upp landsbygdsfonden vår 

vårens omgång. Vi öppnar den nu och den är öppen till sen 27 mars. Beslut tas 

den 16 maj. Vi beslöt även datumen för höstens omgång som vi öppnar den  

1 september till den 14 oktober med beslut 3 december.  
 

8) Kristianstad kommun har ingått en IOP (Idéburet offentligt partnerskap) med för-

eningen Sjöriket Skåne. Sjöriket | Kärlek vid första ögonkastet! Sjöriket 
(sjoriketskane.se)  I det avtalet ingår det att Sjöriket Skåne ska erbjudas en 

plats i landsbygdsrådet.  

Fredrik informerade om detta och Ann undrade om det innebar att Sjöriket skulle er-

sätta Oppmanna Vånga bygderåd i rådet. Det innebär det inte utan det finns plats för 

båda föreningarna. De övriga medlemmarna hade inga synpunkter på detta.  

 

9) Ann informerade om att en privatperson boende i Oppmanna Vånga hade lämnat 

in ett medborgarförslag. Tyvärr hade hanteringen från kommunen varit bristfällig 

men vaga svar. Detta är inte okej, Föreningar och privatpersoner måste få snabbare 

besked från kommunen med vad som gäller.     

 

10) Nästa möte äger rum den 6 mars i Huaröd. Till det mötet har Richard bjudit in 

Ian Fernheden, kommunstyrelsens 1 vice ordförande. Rådet ville även att vi till 

nästa möte bjuder in Helena Nerbring Lisell ansvarig på kommunens mark och ex-

ploateringsavdelning.  

 

11) Richard Axelsson avslutade mötet. 

 
 

https://www.sjoriketskane.se/
https://www.sjoriketskane.se/

